

Léocadie Ebakissé

Fondatrice de Talents Awake, conseillère en stratégies transformationnelles

Version française

BIOGRAPHIE

Léocadie Ebakissé est une femme engagée et visionnaire qui excelle dans deux domaines. le conseil en stratégies transformationnelles et la promotion des leaders. Fondatrice de Talents Awake en 2015, elle introduit le concept de Leadership d'Alliances. Elle soutient l'éducation financière des femmes et leur réinsertion professionnelle en Europe et en Afrique. Elle est l'auteure du prochain livre « L'Énergie de l'Ambition » et anime des émissions qui explorent le leadership et l'alliance.

Léocadie Ebakissé

Founder of Talents Awake, transformational strategy advisor

English version

BIOGRAPHY

Léocadie Ebakissé is a committed and visionary leader who excels in two areas. transformational strategy consulting and the promotion of leaders. She founded Talents Awake in 2015, where she introduced the concept of Leadership of Alliances. She supports women's financial education and their professional reintegration in Europe and Africa. She is the author of the forthcoming book "The Energy of Ambition" and hosts programs that explore leadership and alliance.